
P R O T O K O T  N T X X I I  / m

z Sesji Rady Fliejskiej v JqQrzejowie odbybej w dniu 24 sierpnia 2@ roku

u sali konferencyjnej Starostr¡a Pouiatowego w Jqdrzejonie.

A d .  1 .

Przewodni cz4rca Rady l,liejskiej Teresa Szwach, o godziniu 91O otworzyla obrady

/üII Sesji Rady l'liejskiej w Jqdrzejowie.

Obrady rozpoczqto i kontynuowano przy obecnoÉci 26 radnych na stan 28 radnych,

co stanor¡i 92,9 fr ogótu Rady.

Przewodnicz4ca Rady lrtiejskiej stwierdzila quorun prar{orr}ocne do podejrnwania uchwal.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej przynitala przybylych na sesjq:

Radnego Sejmiku SamorzEdowego l{ojewództrra Swiqokrzyskiego - Alfreda Bia}ego,

Prezesa Rolniczej Spótdzielni Produkcyjnej w Potoku l{ielkim - Tbdeusza Grudnia,

przedstawicieli partii i stronnictw politycznych, soltysón i przewodniczqcych

rad soleckich, przedstawicieli prasy,

Por¡itala rór¡niez: Radnych, Burmistrza Henryka tlichatkier¿ícza, Zastqpcg hrr:nistrza

!/aldemara YoZniaka, kieror¡ni-ków jednostek organizacyjnych Sniny, a tak2e wszystkich

przybylych na dzisiejsze obrady.

Sekretarzern obrad wybrano jednoglo6nie radnq El2bietq tJiániewsi<q.

Ad .  2 .

I'la sesji w dniu 8 czervca nieobecni byli:

radny Bogdan Bolwiñski, radny ALfred Czop, radny Andrzej Jakubanis, radna Lidia

Osiñska, radny Ardrzej Stu2alec, radna Anna Szlgk.

Usprawiedlir¿iono nieobecno6ó radnych: Bogdara Boli¿iñskiego, Alfreda Czopa, Andrzeja

Jakubanisa, Lidii Osiñskiej i Aruiy Szlqk.

lJie usprawiedLiwiono nieobecno3ci Andrzeja Stu2alca.

A A Z
, 1 v .  J .

Burmistrz Henryk [icha]kiewicz
'wnosi o przyjqcie do propono'ranego porzqdku obrad punktu 1Oa w bnz¡ieniu:

Uchwala w sprawie viysckoÉci optat za kcrzystanie z Plyvalni l ' l iejskiej w Jqdrze;cwie.

rirriosek Burrnistr"z¿ zostal przy-iqty nastqpujqcq iio3ciq gtosó*:

za - 2t Eicsó'.¡

przeci '*  -  1 eics

wstrz.yroalo siq - O

lJastqpnie przystqpiono do glosowania w sprawie przyjqcia porzqdku obrad.
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Proporrcwany porzqdek obrad prryjgto jednogto6nie.

FORZADEK OBMD:

1. Obvarcie sesji ; stvierdzenie quorun i powolanie sekretarza obrad-

2. Usprawiedlisienie nieobecno6ci radnych na sesji w dniu 8 czen¡a 2mr.

l. Przyjecie porzqdku obrad.

4. Przyjgcie protokolu z poprzedniej sesji.

5. Interpelacje i yolne wnioski radnych.

6. Informacja o pracy 7.arz4du }fiejskiego nj.edzy sesjani.

7. Infornacja o realizacji rchraf podjqtych na poprzedniej sesjÍ.

B. Uchvala y sprayie utworzenia obr¡odu glosonania v Szpitalu w Jqdrzejowie.

9. LJ,cLrwala y spravie zmiany Llchraly Nr XII / 178 / m Rady l{iejskiej

v Jqdrzejovie z dnia 25 stycznia 2@ roku, y sprawie ustalenia zasad

wynagradzania czlonkóv Gn'innej Komisji Rozwiqpywania Problenrów Alkoholowych.

10. Uchrala w spravie zmian r¡ budZecie miasta i gminy na 2ffi rUr.

10 a. Uchrala w spravie rrysoko6ci oplat za korzystanie z Plyralni t{iejskiej

v Jqdrzejowie.

11. Llchsala w sprawie nSra2enia voli przystq¡:ienia ftriny Jqdrzejór¿ do tworzqcej

siq Spólki z o.o. pod nazwq D:roubojnia Jqdrzejów.

12. Uchwala v sprawie ustanovienia honorowej odznaki tt7-a zaslugi dla Jqdrzejona"

1J. Odpowiedzi na interpelacje.

14. Sprawy ró2ne.

15. T.anlmiqcie obrad.

A d .  Á .

Rada jednogloÉnie przyjqla protokót z poprzedniej sesji Rady l'tie.iskiej.

A^ q ,

Radny Teofil ftk
'-¡ai ' r :nie nawierzchni drogi L3cin - Jasionna r¿ odcinku okolo 15O rnetrów,w r l u J r  u  i - v P r c r f l t

¡nniewa2 rra¡ ierzchnla ta jest vr stanie sxandal icznym, z Z cicogi tej  korzysta. ia,

, J z i  m i  r r a ? O < 7 r ? 2  i r n c  d n  Q z l ¿ n l r ¡  D ¡ , i ^ t q ' n r - ' r - i  ' ;  I o c ', ' ü o s L a w o H S . J ' l  . J a S I O n n l  e .

Raciny Ryszard Pacanowski

wn icsku je ,  aby  rc< i ;qó  dz ia ian ia ,  ce lu  p ,cpr -ahry  sLanu z¿ lc¿. r ,  kLór 'y  zan ias t  s ¡ : ln ia :

Í 'unkcje rekrcacy. j rre,  sLat sig cuchnqcym oczkiem vro'dnym.Par l 'a:arro¡ski  z-da. le sobie

sprawQ z ubrudnieñ zvtqz-anych z pr-awe'rrt r¿tasno6cl, ale uwaz-a, 2e tr:zeba zast¿nowió

siq i co6 zrobió, bo w chvili obecnej jest to wylqgannia robact'¿a i kosiaróv.

A d .  6 .

Burmistrz Henryk lticLnikiewicz

poinformowal, 2e 7.acz4d }liejski ustosunkowal slq do projektórruchuat i przyjqt

rnstgpujqce poprawki:
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- utworzenie dodatkowego obrodu glosowania v wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej

polsklej, w Domu Porccy Spoleczrej w ltnichowie, por"rierra2 nieutworzenie tego

obwodu uniemo2tiwi pensjor¡ariuszom tego o6rodka rzqcie udziatu v vyborach.

- zniany r¡ uchnale v sprawie w1rcaZenia woli'przystq¡rienia fulny Jqdrzejów

do tuorz4cej sie Spófki. z o.o. pod razuq D¡oubojnia Jqdrzejów, polegqiqce

ra zniqkszeniu i1o6ci udzialów v v/vt spótce do Jffi'

Trniany te Z.arz4d I'liejski uzasadnia tym, 2e inne gminy w¡mierajq presjq na &únq

Jqdrzejóu, ponievaz korzysci wynikajqce z lokalizacii Droubojni @zie miala

przede wszystkim nasza sina: podatki, miejsca pracy, rozwój transportu.

- 
"-iany r¡ uchwale w sprawie zmiany Llchwaly Nr XVI / 178 / m Rady l'tiejskiej

w Jqdrzejosie z dnía 25 stycznia 2OOO roku, H sprawie ustalenia zasad wlna$radzania

czlonkór¡ krinnej Kourisji Rozwiqgyrania Problemón Alkofrolowych' polegEjEce na

znniejszeniu w5rnagrodzenia za posiedzenie odbyte taz Y miesiqcu, do 40 zlotych'

\ly2e¡ vymieniorn zmia wynila z poró'*nania z wynagrodzeniem lawnikór¡.

- zmiany g uchwale w sprawie ustanouienia honorowej odzrnkí "7-a zaslugi dla t{iasta

Jqdrzejowa", polegajqce na z¡nianie yazvy odzrpki na nazwQ ttZ-a, zas\ugi d1a Jqdrzejova"

l+]rzej wymienionq zmiang vprowadzono ze wzglqdu na r¡r2ti'^¡o6ó uhonorowania tq odznakE

rólrniez ludzi zaslu2onych dla C'niny JqQrzejów.

Tlzeba przyjqé, regulamin i kryberia przyzrnwania tei odzr¡aki.

A , {

Rada Kiejska przyjqta infornac;q o realizacji uchwai podjqtych na poprzedniej

s e s j i .

A d .  B .

Rada l.iie¡ska jednogloánle porziqta Uchw"alq lJr XXII / Z1j / ZJCA w spravie

utvorzenia obwodóv gtosowania w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej.

/ uchwala tlr X-XII / 215 / ZCIf.l v zalaczeniu do protokolu /.

¡  i  a \

Rarta tiiejska powziqla Uch,,'atq t,Jr XXII / 21fr / 2[\T r¡ sprawie zmiany

Uchwaly l' lr XVI / 17E / 2XXn Raciy tiic';skiej v JqCrzejo,¡te z dnia 21., stycz-n-ia 2COO

roku, w sprawie ustalenia z;rsad vvny1r-adzania cztonków Gninnej Komisj i

l lozwiqzywania i )roble.rów AI koiro Iowych, nastqpujqcq i  Io6ciq gicsów :

z-a - 25 qlosów

przeciw - O

wstrzymalo siq - 1

/ Uchwala Nr XXII / ZIS / m v za.lqczeniu do pnotokolu /.



- 4 -

Ad. 10.

B:ru¡istrz flenrYk Michatkiewicz

wyjaÉnil przyczwy wpronadzenia znian r¡ bud2ecie l'fiasta i Gniny na 2ffi rok:

syttncja mieszkaniosa na terenie miasta i'gminy jest bardzo zla' Dajq to radnym

@ rozwagq. Stan mamy taki, iaki nnmy. Musimy zacz{c co6 tx-rdoi¿aó' Szansq dla rns

5q TBS - z ich pomocE r¡c2rr,a v miarq tanio budowaó. !l najblizszF czasie chcerny

zalatvtió fonnalne sprawy, a z budor*q ruszyó od przyszlego roku' fuir¡a równie2

musi na ten cel vylo2yé pebne 6rodki

Basen równie2 trzeba uruchomió- CoS trzeba vybraó'

Rada l{iejska r¡ Jqdrzejovie powziq}a Uchr¡alq Nr )üII / ZIZ / m w sprawie

zmian w bud2ecie miasta i gminy r¡a 2OCO rok, nastqpuiqcq ilo6ciq glosów:

- 24 glosY

- 2 glosy
^

/ m w zalqczeniu do Protokolu /.

ZA

przeciv

wstrzynralo siq

/ Uchwala Nn XXII / 217

A d . 1 O a .

Radny RYszard Pacanowski

urraza , 2e 9 ztotych za gc}.¡zing lekcyjnq to duzo. l{ skali miesiqca bqdzie to

Spora suna. Trzeba róu'nie2 wziqó pod uw:agq czas dojazdu na basen, prysznica'

wysuszenia r¿losór¡ itp. Korzystanie z plywalni w rerr¡ach zAiW lekcyjnych poviruro

byó prowadzone przez rnuczycieli hT. Trzeba ró'*ne2 porryÉiéó o bezpieczeñstvie.

Basen rn nymiary olimpijskie, jest viqc dLa osób umiejqcych ptywaó-

W Jqdrzejowie okolo 70 fr mlodzie2y nie urnie plywaó. Czy z.abzpieczono sprzqt

dJ.a tych osób, np. kapoki ? Poza tym potrzebny jest raLeñki brodzik'

Nastgpnie Przewodniczryca udzielita glosu Kierovnikowi Plywalni Miejskiej -

Leszkowi Kapci

Sprawa odplatno6ci za korzystanie z basenu vynika z wysokich kosztów utrzyrnnia

tego obiektu.,Ceny bil,etów skal,kulonane zostaly na podstawie wstqpnych vyliczeít.

Pierwszy okres dzialalnoÉci poka2e rzeczryiste koszty.
t ' l  ^  - . :  ^ - - , , ^ - ^ i  - ^urd paurwr¿cJ ¿.upy ZAtezervowany jest czas od 7m do 15'? ;  jest to 12 godzin

Iekcyjnych po 45 minut.

l legulamin okre6l i  zasady korzystania z ptyualni . ,  np:

- pod opiekq jednego opiekuna moze byó grupa liczqca do'15 osób-

- korzystalEcy z basenu rnjq aper¿nione korzystaníe z szatni 20 minut przed

rozpoczqciem ptywania.

Odplatno6ó z.a korzystanie z basenu bqdzie pczyczyrrq rrzajermeego szacunku:

konzystajqcy bgdq szanorraó obiekt, ponierra2 z.aptacE za wejácie do niego, a personel

bqdzie szanowal klientów, bo zostaviq pieniqdza.
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Planujemy przeszkolió rauczycieli UF pod kEtem nauki plprania.

Basen ma wytaiary otimpijskie: w najpffiszym miejscu glqboko6ó wynosi 12O cm,

a w rnjglqbszyn 19O cn-

Korzystaó z basenu ¡rlog¿l wszyscy. Dzieci do'4 lat bezp]atnie, do 7 lat pod opiekq

rodziców, - po godzinie 15') za normlrq odplatnoÉciq.

Bqdq organizowane grupy v celu nauki plyrania.

Odplatno6cí za wstqp r¡a basen proponujemy - w ran¡ach pronocji - iako jedne

z rnjni2szych w regionie; przekornmy siq jakie bqdzie zainteresowanie'

thrnety powy¿ej 1o godzin rnrc?jt.)a bqdzie rnbyó z N % znii}<E.

Radna Etra Ptasznik

z.apytala Kieror¡nika Plywalni, czy konsultoval siq z dyrektorami szkó}. Pieniqdze

Komitetu Rodzicielskiegc to pieniqdze spoteczjre, przeznaczone na rzecz szkcly,

wykorzystywane w ró2nych celach. Poza tym na komitet nie plaq lrszyscy, co mo2e

- powodowaó konflikty u6ród nlodze2y-

Llwazam Ze rp.Ie2y skorisuLtor¡aó sig z furektorami szkó] i Radami Rodziców.

Kiero'¡nik Ptywal"ni l-eszek Kapcia

Wystqpilem z pismern do pyrektorów jqdrzejowskich szkól; prosilem o kontakt

oraz o ujqcie w planach lekcji 1 godziny tygodniovo. Jestem umówiony z Dyrektorami

szkót na godzinQ 15oo w piqtek.Tapurln ich z regulaminem, i my6lq 2e dogramy

spravq. Na innych obiektach odptatnoSó ¿la dzieci szkolnych istnÍeje-

Radna Elzbieta lCiÉni'ewska

informuje, 2e pieniqdze komitetu sq d1a dzieci i- d1a szkoly' Ho2na dzigki nint

sfinansor¡aó korzystanie z basenu. l{ystarczy dx:yzia Korc'itetu RodzicieJ-skiego'

RadnY RYszard Pacanowski:

W Nor¡inach dzieci nie placq nic - jest to bezplatnie H ralll¿lch lekcji HF.

Ten basen jest dla osób t¡miejqcych plyraó; czy sq jakie6 zabezpieczenia?

Korzystanie r* ra¡nach lekcji IJF bgdzie nn2liwe tylko d1a ucznióv szkoly, która jest

blisko basenu. Co z uczniami szkól polozonych n drugim koñcu miasta?

Radna Urszula Piasecka:

A co z dzieómi wiejskimi, ' /  Jest Lo dyskryminacja dzieci  wiejskictr ,  poniewaz trzeba

v,'.i i ¡rcd u"ragq cz¿s i koszty dojazdu.

ii.adny Ryszard Pac;rnowski :

l/ri¿rten na my6li dzieci uczeszczajqce cio wszystkich szkót na terenie gminy Jqdrzejó*.

Radny lfarian Góralski :

,rcir'li za oc.dzinq korzystania z basenu szkola ne zaplació ,{ ztotych, a w grupie c.a

Ytyó 15 dzieci, to rrypada 2 zl^oLe od osoby. Jak to wyglqda w innych gminach ?

f,la jakich zasadach korzystajq z basenu dzieci szkolne ?
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Kierownik Plywalni Leszek Kapcia:

lüa basenie mo2e przebynaó 5O osób. Pod opiekq 1 opiekurn uro2e byó 15 osób.

Radna Lidia Osiñska:

Arnlizujqc r¡nioski Kornisji zauraZylan, 2e jeste6cie Pañstwo za uy2-szrymi cer¡ami.

Uzrnli6my, 2e ceny prourocyjne sq potrzebne. Je2eli nie bqdzie odplatno6ci do

godziny 15@ , to skqd w-ziqó pieniqdze na utrzymanie obiektu ?

Korzystanie na ).ekcji WF z basenu jest luksusmt, wiQc koszty powinni ponieÉó

rodzice J.ub Rady Rodziców. Porny6lmy czy N zlotych z.a gúzinq nie byloby kwotq

zasadrq. JeÉli doinformuje siq rodziców, ur¡a2am 2e nie bgdzle pnoblemu.

Radria Barbara Trzeszkowska Dzwonek:

lio2ez jfr zlotych z.a gcd.zing wyrnjmu przez szkotq, z 
-9 

%-tovq zni2k4 dla dzieci ze

szkó] gnlny Jqdrzejów.

Jezeli nie wprowadzimy odplatnoSci, to pieniqdze rnusi-my ual.e26, w bud2ecie.

hrmistrz Henryk Micllalkieuicz:

i'iusinry mieó 6yiadomo6ó, 2e bz rzglqdu na ceny, jako gmirn i tak bqdziemy dokladaó.

Chciatbyn poinforuowaó, 2e uroczyste otr*arcie basenu, z udzialem goÉci zaproszonych,

nastqpi 15 wrze6nia.

Radny Czeslaw Blicl'larski :

Dotqd dzieci korzystaly z basenu w Nowinach. I2reba bylo zaplació. za wstgp i za

przejazd. Przekonajmy sie jak to bqdzie do koñca roku i wLedy zobaczyny co dalej.

Proponujq dla dzieci spoza gniny Jqdrzejów stawi<q 1 zlote za, gcdzing.

Radny Ryszard Pacano¡¿ski :

Hyjazdy byly ri ramach wycieczek, a nie r¿ rarnch dzÍalalno6ci systennwej. Czy w purücii

pierwszym muszq byó godziny ? L.epsze bylo by korzystani-e sporadyczne, a nie systernowe

Przewodniczqca Rady Hiejskiej Teresa Szr¿ach

DIa nas celem rnczelnlrm jest dobro dzieci. 7 lat temu znobilam analizq; co siódme

dziecko miato wadq postavy. Jezeli korzystani-e z basenu bqdzie sporadyczne,

to przyjdq dzieci zdrowe, a chore nie bo bqdq sig vstydzió.Dotychczas dzieci

dowo2ono do l'lovin i jako6 to bylo. üwaZ:m, 2e potrzeby r¿yjdq w tcakcie pracy.

Radna L)¿a tltasznik:

Dzieci chonych nie mozerny L4czyó. z cizÍérni zdrowymi. [fua2¿m, 2-e powirury byó

ut!.orzone grupy reLnbil itacyjne.

Ki.ero',¡nik Plyvalni Hiejskiej l,eszek Kapcia:

Jest,  mozl iwo6ó wynajgcia b¡senu pr7.ez rehabit i tanta prowadzn.o¡o za. jgcia dia

dzieci z vadami postawy.

o godzinie 10" przewodnicz4ca Rady Miejskiej 'reresa Szwach oglosila

pnzerwQ w obradach.
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obrady wznowiono o godzinie t11o.

Radny lbdeusz Sope).:

Proponujq r¡ $ 1 punkt 1 w brznieniu:

lJ zlot;ych za 45 minut od 15 osobovej grupy, dla mlodzíeZy ze szkót @staworrych

i gimrrazjów od V klasy w górq, v godzinach 7m - f15, z 7fr % zni24<q dla grup

z terenu miasta i gminy Jqdrzejów.

Purkty 2 - 6 bez zrnian.

Rada Fliejska przyjqla poprawkq radnego Tadeusza Sopla nastqpujqcq ilo6ciq glosów:

za - 25 glosów

przeciv - 1 glos

wstrzyrnto siq - O

Rada l"liejska r¡ Jqdrzejowie povziqla Uchwalg Nr 1üII / ZA / m w spravie

*ysokoÉci oplat za korzystanie z Plyrelni l,lriejskiej w Jqdrzejowie rnstqpujqcq

iio6ciq glosów:

za - 24 gtosy

przeciw - 1 glos

vst rz lmralos i -q  *  lg los

/ l.lchr¡ata Nr XJ,II / Zlg / m v zalqczeniu do protoko]u /.

A Á  4 a
h U .  t  l .

Przewodni czryca udziela glosu Prezesowi Rolniczej Spóldzielni Produkcyjnej

w Potoku l{ielki-m - Tadeuszowi Grudnior¡i:

Reprezentujq Zwiqzek Producentów RoJ,nych Województva Swiqtokrzyskiego, który

si<upia okolo 6OO rolników. Celem zwiqTku jest rrybudowanie ubo;ni spetniajqcej normy

europejskie. t/ poludniowej czg6ci Hojewództwa Swiqtokrzyskiego, i w pólnocnej

czqáci Województwa llalopolski.ego nie nn takiej ubojni. Odbyramy spotkania,

konsuJ.tujemy siq. tl sierpniu rady miast i gmin rrqjq pnzyjgó uchwaly o przystqpieniu

do zwiqzku. .Wio kilka propozycji lokaliz¿cji; wybór padl rn Jqdrzejów.

füa potrzeby Euroubojni bqdq zaadopLowane budynki po mleczarni.Zviqzek ).iczy

'18 grup producenckich z czego 5 z terenu gniny Jqdrzejów. Rlnicy zadeklarowali

indywidualny wykup udziaió'¿ za kvotq 21ffi zlotych; kwota ta ciqgle siq zwiqksza-

7,arz4d MLeczarni chce nam odsprzedaó budynki za kwotq 1 5OO COO z-totych-

Musimy zgrornacizió 2 Cm OO zlotych. cala inwestycja to kvota okolo 10 OOO OOO zi.

@zien'ry siq staraó o pozyskanie Srodków z funduszu SAPAR-

Rolnicy'¡ykupiq udzialy, ale razern z.sanorzqdami, które bqdq'.plywaó na politykq

zakladu. I.Ja przykladzie Constaru widzimy , 2e nikt nie n¡a wplywtl na politykq

flrmy. Czlonklem zwiqzku sq Kiel,eckie Zaklady ttiqsne - rozviq2e to problen zbytu,

ponieva2 nnjq mieó zamkniqtq ubojniq.
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Povstala grupa inicjatyrrn i zarrarli6ny porozumienie: do 15 wrze6nia utworzynrSr

zviryek, do 25 wrze6nia zlobyny vniosek o rejestnacje, do 15 pádziernika wplaciny

25O m do I'lleczarni.

Apelujq o przychylne rozpatrzenie uchraly miqdzy innymi z uwagi na fakt, 2e zak}ld

da podatki i zatrudnienie.

Przenodniczqca Rady lfiejskiej Teresa Szvach

zacytovala opiniq Radcy Prawnego: "Tre6ó uchwaly Fld *¿gledern forrnalnym prawidlor¡a

@ warunkiern uchwalenia zmian y bud2ecie z przeznaczeniern r¡a ten cel deklarovanej

kwotyr'.

Burmistrz Henryk l{ichakievicz poprosi} o udzielenie glosu Kierownikowi

lfydziatu Rolnictwa i ochrony Srodowiska - Stanisiar¡ie l.e6niewskiej.

Przewodnicz4cy udziela glosu .

Kierov¿nik Le6niewska :

t'la nok bi-ezqcy r¡ bud2ecie zaplanor¿ano 6rodki rn splatq po2yczki zaciqgniqtej na

komercjalizacjq i¡ Srdole. Pozyczkq umorzono tak wiqc 6rodki sq.

Rada i'liejska w Jqdrzejowie powzigla Uchwatq Nn XXII / Zlg / WA w spravie

wyra2enia noli przystqpienia Gmin¡r Jqdrzejóvr do tworzqcej siq Spó]ki z o.o. pod

?azwq Duroubojnia Jqdrzejów, nastepujEcq ilo6ciq gtosów:

ze - 25 glosór¡

przeciv - 0

w s t r z y r n a t o s i q  -  l g l o s

/ Uch'sala tir XXII / 219 / Zfffc- u zala,czeniu do prctokolu /.

A ^  i )
¡ \ u .  l L .

Radna Barbara Trzeszkovska D¿wonek

u'Araza, ze ') 1 porinien niieó irrrle biz¡' l ienie.

itadly toiir¿lsz F.arañs¡' i

uwa )a¡, 2e x i j  o:winno byó ctias;ia,rrie dc ra¡';u I ar' i  nt.: '

Pro-rcnu¡g ;,¡iúenió treSó 5\ I t 'ra f. ias'tQouiE-cq:

"Za.;aiy )t-z-yz"al'cnia oclzlaki or.re6]a ccicqbny rei ', ' . i i  ?¡tl i  i l".

?¿ol,.t-szor-rl o usLosirir;rc,¡ait ie :; ie ic-- oc",vz,sze/:c i i¿lici; Praune,¡o Urzg'ciu I ' i lci:;!. l ia

i rar t i - : l  Danutg Kiwiorskq:

¡ ; i - ,sL to;edl - ia  z  n iewie lu uchwai ,  < ióre r ; io4q byÚ ret l . r : ,c , r ra i l . :  c lo '¿c ln ie-  i l i ' :  n- l  ¡ l : r ' , "J1-

koni .eczr to6ci ' " ry : ;y lania ;e.1 c io Urz-qdu \ {o jewódzKiego-
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Rada l'iiejska przyjqla poprawlrq Pana Baráskiego nastgpuiEcq iloSciq glosów:

za - 25 glosów

przeciv - O

wstrz5rmaiosiq - l  glos

Rada Ftiejska w Jqdrze;owi.e pow-ziqla L-l.chwalq llr X).II / ZZa / 2(m v sprawie

ustanorvienia honorowej odznakit'Zazaslugi dla Jqdrzejowa", nastqpuiqcq ilo6ciq

gi osów:

za - 2i glosów

przeciw - 1 glos

vstrzynalo siq - C

/ Uchvala tir X_LII / 22C / zü],o u zelqczeniu do protor<clu /.

t , A  . t 7
h U .  t ¿ .

Burnristrz Henryk ir;j-chal xiewicz

wyja$nia Ra¿nenru Sqxowi. , 2e dzi's nie ric2e uCzielió odpcwiedzi. Ponievaz ;est tc

droga powiato.-a, muszq stionsultcuaó siq ze Starostu'en. Cdpclviem na pi6mie-

Radnemu PacanowsKienu:

! ;  sprawie zalewu wszystxo jest na dobre- i  drcdze. PKP okre6l i la siq,  2e teren

ron nrzoKaz.uje; spra\+,a jesl- w sqdzie. Kiedy teren prze¡dzie na sKarb pañsfwa
L e ¡  I  

} / r

r{¡s@imy z wniosxiein do Ucjewody, a \{ojewoda przeka2e go rran. 'il tyr roKu wydarlc

r-ra porzqdkowanie zalewu ] COO zlotych-

Cdyby to byto naszq wlasno6ciq problem bylby rozwiqzany ponier*aZ sq chqtni na

rydzierzavienie w celach receacyjnych. Chcieli6my aby wqdxarze wycizier2awili

i  dbal i  o to,  ale przenie6l i  s iq do Chorzewy-

RadnY RYszard Pacanowski:

Chcialbym zvr'oci6. uwagq ria chodniki pczy u1. Przypkowskiego: sq w stanie fatalnyn'

v niextórych miejscach wogóle ich nie nn. IIa poboczach ulicy.iest bardzo du2o

nalecialego piachu, xtóry utrudnia Korzystanie z ulicy roverzystom, w zwiqzicu

z cz^ scanówiq oni zagro2enie dla innych uzytkowników.

h,skaz¡ne byloby róv¿niez- zalo2yó ograniczniki prqdko6ci poniewaz odbywajq siq

tam ryÉcigi samochociowe - jest to ulica Smierci'

i lurmi strz Henryk l¿r-i-chalkiewicz :

Utica przypxowsxiego to ulica bez i<analizacji. Prze*a2emy wnioseK do Generalne-i

Dyrekcji Dróg pubticznych, jednak glówna mobilizacja musi i6ó ze strony Starostwa'

Kiero',¡nik Ptywalni l[iejskiej l,eszek K'apcia:

otwarcie basenu ¡astqpi ']5 wrzeÉnia; sq jeszcze ró2ne potrzeby-

Dziqkujq pani Szwach z.a przekazanie 6rodkóu acaz wyposa2enia pokoju rator¡ników'
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fI tej chwili jest doposa2any systeuT wej6cie / rryjScie.

l.{amy rn wyposaZeniu wie2q nagtoÉnieniowq - za co sktadam podziqkowania pyrektorowi

Betonchemu. Potrzebny jest jeszcze odkurzacz do dna basenu. 7-apraszant Paistrra

do obejrzenia obiektu.

Skladarn rezygrncjq z pracy v 'Larz4dzie I'fiejskim. Jednoczesne pelnienie funkcji

Kierovni,ka Plywalni Miejskiej i czlonka Tacz4du t"liejskiego kolidowalo by ze sobq-

Proszq o przychylne potraktowanie wszystkich rnoich wniosków u przyszlo6ci, dla

dobra plywalni.

Radny Czeslaw Blicharski :

UHaZam, 2e pozostali czlonkowie uczestniczqcy w pracach kornisji' pelniqcy

funkcje kieror¡nicze w gminnych jednostkach organizacyjnych, powinni zlo|yé

rezygnacJe. Bylby to gest rn miejscu w zwiqzku z powolaniern Komisji Etyki Radnego-

Radny Ryszard PacanowskÍ:

tr imieniu radnych AHS skladam wniosek o niedokoptywanie czlonka T.aczqdu

cio koñca radencji.

Pan l4arek Boguslawski:

i'ioja praca w Kc,rnisji Zdrowia nie Lramuje, ale ulepsza prace kornisji. Czy tak jest ?

/ nvr:nie do Pnzewcxiniczqcego Komisji Zdrowia - Andrzeja Jakubanisa /.
I  Y J  

v v } l L v

h¡rmistrz Henryk i{ichaikiewicz :

Kieroi*nik pracujqc w konis.ii ocenia san siebie. Jest to nie'lygodne, stwarza

-,J,rr jacje niez-rgcz:rr¿,.  Jest jednocze6nie wtadzq uchwatodawcz-a i  wykonawcza.

Sprawq ocvolania i powolani-a cztonka 7.a,rz4Cu l'i iejskiego za;mieny siQ na trastqpr:¡

s e s j Í .

i ' .ezygnac;. ;  Par.e Kapc: i lacia l l ie jsxa orzyjqia Cc wiado;r 'o6ci .

Prze'¿odnicz4ca Raiy I'íiejsriej - T'eresa Szwach:

¡ r : iadan V;dz iqKo i la : l i : t  Par ru  Kapc i  za  p ta :?  u  Zaczqdz ie  i í ie , l s . : ;n -

Radry l,.nclrze; Ja¡-'ti 'Danis :

?raca doi<tora ibgusla;s. i ie:1o ¡ast ; la i i  p i) Í \ l3na. Zaktai  Pcvisl : r ' ¡o '¡e¡ Cl iexi  Zctc, i ' ' l t : i - '

¡ :st  z,ai . : laderrr  s;rrro: i . :  ie l rry ir , ,  wi : ¡C nie i+iCzq pioble:;ru.

Radny !ly:;z-arr) f' '¡rc:iio'¡:;ki :

: ip la,ra Par, .a lb¡; i r : ; l : r*skir : ; ;o nic jesi .  orz-yprCrien o, joscbr ' l ior ' 'yr ; t  .  l ' iv j ' : ; i ; la sytt ; : lc. i : r

c iotyczaca czio¡ i¡ .ów <ornis; i  spoza i iaciy i :ur i r ie jsce ró.¡r i iez " ' i r rryci i  koi l is. ;aci i .

i).aoa jesL crganem uchwalociawczyril, a wykonawczlrm 3esL 
-larz;tcl 

l ' l iej:;Ki.
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Radny Teofil Sqk

Skiadam wniosek w sprawie drogi Jasionr¡a - Dalechowy- \'l trakcie remontu wynikla

sytuacja, 2e odcinek JOO metrów zrnjdujqcy siq na granicy gnin jest niczyj.

Proszq o rozstrzygnigcie tej sprawy.

Kierownik wydzialu Gviaty, Kultury i sportu - l,taciej Ko6mider:

l{ zwiqzku z rrcznicq wybuchu II Wojny Swiatowej zapraszarn Pañstva w dniu 1 wrze6nia

o godzinie lloo pod ponnik. @zie krótkie przemóvrienie t zlo2enie kwiatów.

l,la mie6cie rozrviesimy afisze informujqce o tej uroczystoÉci.

Radna EVa Ptasznik:

H sprawie wysokoSci oplat za korzystanie z plyvalni, zgadzart siq co do punktu 1-

Chcialabym postar+ió yniosek dotyczqcy punktu 2. Jest to dyskryminacja uczniów

szkói Érednich.To mlodzie2 chlonna sportu. Skqd te ró¿nice ? Sytuacja w szkolach

podstawowych i Érednich jest podobrn, nauczyciele wynagradzani tak sar,o.

Burmi strz Her'ryk l{icha}i<ie,¡icz :

l'ílodziez nn pieniqdze i dla nich te 2 zlote to nie pieniqdze, skoro rnjq na iruie

rzeczy. Promujemy szkoly podstawowe.

Radr-n Liciia Osiñsra:

[n gc'dziny ltaa nie zmieszc4 sae uczniowie szkó} pcdstawo'rych i szkót 6rednich.

jc  p ,er is je  nau ' rzyc ie1 i  ra ;q ;sú l  r " 'gc z . rdptatnc6cie z t  i ' .c rzystanje z  r¿sen' ;  ' , '

Ply"'alrria finansov¡ana jest z funduszy g¡riny i dlatego prc"'ii 'rny byé '*orzyslnie¡sze

cerry d1a cizieci u.zeszcza;qcych do szxól, które sa na uti 'zynianiu grniny.

L¡ oi leLó* ola ;, icdzie2y ze szkót 6re<JnÍch nrogq doloZyi c_vreircj. :  szxót i  .St¿¡"osluc.

Jaxo i'acrri nie;ny na uuadze oie:-riqdze griny.

Radrra Ucszula PiasgcKa:

i{c,¿¡¡n!o¡, z-e po 1)oc ';szyscy claca tax sanc

: l : : r ry  i .y : : .a1, :  l rc l r l ¡w: .< Í  :

r?.a i i r i  p lzy. , :¿ i  i  l : ih*a i - ; ;  zy:  i :  lo l :a t :  ¡ak tc  s  i , ;  u  lo |y  .  l t ¡ : i :  o loLesi -y  z"  s t . iooy

Raiy l ic ,dz icó ' ¡  i  t ly rek lc lów sz<ót-  i l ie . :ny '  na uwaCz-e cc| - : i i  Czicc, la .

i{ailr ry '-: '-:s i:rw fl l  i  cira rsk i :

Uch¡aia z-csLair i-rIz--:: l i l .síl ' ial:r ' ,,, iq.c za,',oítczny iysl-lus;i¿ . 
' !.o|4:::¿,yxry 

a.r r;2.3-:l lr i)K:,r: i-(:.

i )a ' i  I ' rz-ewc<l¡ r iczqc¿r u i lz ie l i  la  g iosu ! ) rz-e ' " . 'c< in icz-a iccnr ' i  I ' i {J  -  St¿ln is i ¡ : ' ¡o¡ i

Gaiczcwst<i tx tu -

pan Galczevski poinfornxrwal, 2e N sier-pnia bie2qce¡5o coku , przebywal w naszyrn

miescie kandydat rra Prezydenta RP - Piotr Ikonowj-cz' Przedstavil vr skrócie

program wizyty Piotra Ikonowicza oraz program Pffi '
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poinformowal równie2, 2e na spotkanie z Piotren Ikonoviczem przybyla liczna Srupa

mieszkañcón Jgdrzejo'*a. Poruszano viele nurtujqcych spraw, ale poniewaz nie bylo

przedstauicieli vladz miasta nie mial kto udzielió'*yjaÉnieñ.

t{ zwiq?,ku z pouyiszym Pan Ga}czewski dzi6 chcia}by zapytaó o nastqpqjqce sprawy:

- Jak wyglqda zadlu2enie l{iasta i ftriny Jqdrzejóv ?

- Dlaczego z kortów tenisowych mozna korzystaó tylko odptatnie, skoro zostaly

wybrdowane v czlmie spolecznym p"zez mieszkañców ?

- Co bqdzie ze szpi.talern v JQdrzeiowie ?

- Dlaczego i wedlug jakich kryteriów unarzane sq podatki niektórym firnom ?

Burmistrz Henryk I'fichalki.ewiczz

rl|ladze nie sq zobouiqzane uczestniczy'c vr spotkaniach przedwyborczych'

Radni dostali i.nformacjq o zadluzeniu i terminach splat kredytów' Je6li nie

dostaniemy pieniqdzy dla nauczycieli, to nie wiem jak to @zie'Llczymy' 2e do

- kcñca sierpnia jaxie,6 pieniqdze powinny ptzyi'só. Na tennt zadluaenia gminy kc42q

mity. Proszq nie przesadzaó. l,amy udziaty v Barrru swiqtokrzyskim we lJroclavj-u -

zwrócimy siq o 1ch wycofanie. Irlie wiem skqd infornnc¡a o odplalno'sci za korzystanie

z xortów; 2:adne oplaty nie sq pobierane.

Szpital - to sprawa Starostwa.

Podatrci sq L{r,arz¿ne z ríurych powcdóv np. Zeby z-a(laC furxc.ioncwa} a LuCzie

miel i  pracQ. Czasy sq ciqzkie (:zego przykiadem.iest pnzetarg na wynajqcie

xa'¿iarerur1 na basenie. Do pierwszego przetargu nixt siq nie zglo-sil, obnizyli6my

cenQ, zormczymy co bgdzie dalej-

Przevo<inj.c4cy PPS - Stanisiaw Gatczewsri:

\iyrazam niezador¿olenle z odpoviedzi .

f.ia ile gmina jest zadlu2ona korxretnie ?

r'tóryn firn¡cvn umorzono p.:dat1{i ?

3ui-r i ist iz: l lenryl" l{ icha},<iewicz :

Ocoi ' iqzr-r;e nas usta,.. ,a c cchrcni: cjanych, v z' l iEzKti 7, cztÍ,  nie n:oq? uCz.iel!ó

cripo',r iedzÍ rr 'a t-o oYtanie.

C sLarr zai iuzeri ia gi;r iny razry¿ rlcviedzieó siE u i t i l r i  SKa¡'bnix. t l ie nu p'owc<iu

¡ ;ówió o ty irr  Pul l  icznie-

Pr;zexodnic4cy i lady Soiecxie.;  w ?,ysakowie -  i r r ja.r  \ iÓjcir , : :

L-er:cjecznie PañsLva Zaprasza,n na Dozynr:i ¿minne, które ol¡"ioE. sÍe '¡ l 'ysatc';i"

w dniu j  wrze6nia 2CCO noKu.

Przewodnic4cy PPS - Stanisiaw Gatczewski:

W Jqdrzejowie niamy zarejestrolrane 4 Komitety \{yborcze' Jednym z nich jest

Komitet Piotra Ikonowicza-
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Przewodnicz4ca Rady l.liejskiej - Teresa Szr¡ach przerywa wypowiedZ Parn

Galczewskiego i prosi o opiniq Radcq Prawnego.

Radca Pra'*ny - Danuta Kiviorska:

Prar¡o wyra2nie zakazqie jakichkolwiek form prowadzenia kampanii wyborczej

r¡a terenie budynków nale2:qcych do sanorz4d6v, a ju2 zupelnie niedopuszczalne jest

robienie tego w czasle Sesji Rady Miejskiej.

Ad .  15 .

Ze r-zglgdu n¿r wyczerpanie porzqdku obrad Przewodniczqca Rady I'liejskiej

Teresa Szvach o godzi,ni e 12)o zamyka obrady XXII Sesji Rady i'fiejskiej w Jqdrzejor¿ie.

Serretarz obrad

Elzbieta !Ji6niev¡si<a
Rady

Protorolowala
f

_J. @tPPSffA.'l'eresa borowsKa


